
 

 

FAU møte #1 2021/22 

Møtereferat #1 
Sted: Sund Ungdomsskule, lærarrom 

Dato:  16.02.2022 

Deltakere:   

Klasse Representant 
Til 

stede Vara representant 
Til 

stede 

8A Torbjørn Ellertsen X Renate Nordvik   

8B Cecilie Kalvik   Beate Sæle   

8C Liv Golf X Bente Bjorøy   

8D Jimmy Håkonsund X 
Ann-Kristin Øistad 
Håkonsund   

9A Ella Føleide   Annette Ringheim X 

9B Jannicke Høyland X Siri Anita Hagenes   

9C     Tommy Kvalvåg X 

9D Kirsti Nordstrand X Øyvind våge   

10A Ørjan Kvalvåg X Renate Ekerhovd Ågotnes   

10B Evelyn Fjeldstad Glesnes X Siv Nilsen Telle   

10C 
Yvonne Johannesen 
Brandt   

Hildegunn Børnes 
Myklebust   

10D Birthe Østerbø       

          

Rektor Sølvi Fjeld Bjorøy       

          

          

 

 

Tidspunkt:  18:00 

 

 

 

 

 

F A U -  S U S  

Jimmy
Typewriter
4

Jimmy
Typewriter
4



 

Sakslisteelementer 
I. Godkjenning av innkalling og saksliste 

- Ingen innvendinger til innkalling eller saksliste 

II. Godkjenning av referat 16.02.22 

- Ønsker refrat tilgjengelig på tidligere stadie 

III. Oppfølgingssaker 

• Kapasitet Strandahallen 

- Fau har sendt inn merknad, januar 2022 

• Helsesjukepleiar 

- Jimmy følger opp forfatting av skriv. 

- Rektor kan melde; Helse sjukepleiar torsdag og fredag i 

20% stilling, fungerer ikke helt som ønsket. Skulelege 

tilbodet fungerar bra, men sluttar, får ny erfaren 

skulelege. 

• Trygg skuleveg/ skulebussar 

- Strekningen fra skulen til Vorland er nevnt i merknaden 

til samfunnsplanen. 

- Statens vegvesen har opplyst om mulighet til å søke 

midler til skuleveg, med søknadsfrist 01.03.22 

- FAU, ved Jimmy, skriver til kommunen og minner om å 

søke. 

- Skuleskyss til Skogsskiftet, så rutebuss videre Tellnes/ 

Haganes, Heimveg. 

- Bedring i problemstilling der rutebussene kjørte forbi 

elever på busstopp mellom skogsskifte og haganes. 

- Skulebuss hele vegen? Kommunen er ansvarlig for at 

alle elevane har eit tilbod. 

- Uoversiktlig om kva buss som går kor, og kva buss som 

går heile vegen heim. Rektor skal ta opp med bussene 

å merke bedre. 

- FAU forfattar brev til kommunen om behovet og 

eventuelle alternativ. Liv Toril forfatter brev, sender til 

Jimmy som sender inn på vegne av FAU. 

- Trøbbel på busser kor det har vore problem med elevar 

som ikkje kan oppføre seg og bussjåfører uten 

«pedagogisk tilnærming». Skulen snakkar med 



 

bussjåfører og plasserer ungar på dei bussane som har 

«kompatible» bussjåfører. 

IV. Informasjon/ saker frå rektor 

• Info 

- Ordinær drift, grønt. Ingen Covid restriksjoner 

- Skulen skal arrangere volleyballturnering 

- Blir ikke eksamen i år. 

- Prosjekt uke er flytta til uke 22. 

- Fraværet blandt de ansatte er ganske høgt, men 

driften går rundt. 

- Avsatt midler til kviteturer (Polen/Tyskland), 1 050 000 kr 

er avsatt. Øygarden har ett behov for 3 500 000 kr. 

Budsjett justeres i Juni. Turene må ut på anbud, 

mest/best pakke for pengene.. 

• Mobilhotell 

- Dei andre skulane har hatt, Sund har ikke hatt. 

- Misbruk av kamera hovedproblem 

- FAU stiller seg bak og støtter avgjørelsen. 

V. Årshjul FAU 

- Rektor har laget et forslag. 

- Tommyæs hjertesukk: Klasselistene er av dårlig kvalitet, 

må få en rutine for å oppdatere kontaktlistene. 

- Frivelig foreldredeltagelse ved sosiale aktiviteter. 

- FAU evaluerer/kommer med forslag til rektors årshjul for 

sosiale aktiviteter. 

- Rektor tar årshjul til lærere og kartlegger behov for hjelp 

fra foreldre (evt. I regi av FAU). 

- Generelt for 1 år. 

- Sosial aktivitet i Mai for 8 og 9 trinn, foreldresstyrt. 

- Rektor sender til høring 

VI. Eventuelt 

- Nytt møte 06.04.2022 

 



 

                                                          

    

    

 


